IFCBC/Grace Haven Children's Ministry

General Guidelines for all Kids Rooms (For Parents)

<u>Safety</u>

Prior to IFCBC Children's Ministry regathering, we have cleaned and sanitized every surface in the rooms the kids will come in contact with. In addition to cleaning the rooms prior to the kid's services we have continuing sanitizing guidelines as well. The children's areas and toys are disinfected before and after use. The Children's ministry team are taking every precaution and safety measure possible to ensure the safety of the children.

Please be reminded of the following:

- Sanitizing stations will be at all access points in the church.
- During child drop off and pick up, we ask that parents maintain social distancing.
- Endorse your child to the usher at the check in area. No parents are allowed inside the building however, they are encouraged to stay onsite.
- Each child will have his/her temperature taken with a thermal scanner. No one with a temperature of 100 degrees Fahrenheit may enter the room or join the class. We ask the parents do an assessment of their children for other physical signs of sickness before coming to church.
- Children showing any symptoms of sickness in the last 48 hours will not be allowed in the class.
- Parents should send their children with their own snack and water bottle.
 However, bottled water will be available for those who forget. WATER FOUNTAIN IS CLOSED.
- **Welcome and Greeting**: Greetings to adults or other children can be "air high fives", "hand hearts", "air hugs", a wave, a dance or any appropriate greeting that does not require physical contact.
- Brief your child that when using the restroom, cover the flusher handle with the toilet tissue before flushing. Wash hands for 20 seconds afterwards.
- Should sign a waiver the first time you send your child. This covers months of May 2021 to December 2021.
- Face mask should be worn at all times both child and adult

爾灣華人第一浸信會兒童事工

兒童教室使用指引(給父母的)

<u>安全</u>

在 IFCBC 兒童事工恢復聚會以前,我們已清潔並消毒每一間兒童教室中,每一個兒童可能接觸到的部位。除了在兒童聚會前的教室清潔外,我們也會依照消毒指引,持續清潔。兒童事工所使用的區域和玩具,在使用前、後,都會做消毒處理。兒童事工團隊,會盡一切可能的預防和安全措施,來確保兒童的安全。

請注意以下幾點:

- 教會所有出入口,都設有消毒站。
- 在接送兒童時,請父母維持社交距離。
- 請至登記處送兒童入內。父母不可進入建築,但我們鼓勵父母留在教會,以便因應任何突發狀況。
- 兒童入內時,將接受額溫檢驗。額溫超過攝氏 100 度者,不可進入教室或參與聚會。 前往教會前,請父母協助自主評估兒童是否有生病的跡象。
- 兒童如在 48 小時內,曾出現過生病的跡象,不可參與聚會。
- 父母請為兒童自備飲用水和零食。然而,若有忘記帶水者,我們將提供瓶裝水。
 教會飲水機暫時關閉。
- **歡迎與問候**: 問候方式可採用「隔空擊掌」、「手動比心」、「隔空擁抱」、揮手、 舞動或其他任何適宜的、無須肢體接觸的問候方式。
- 請教導孩子在使用廁所時,以衛生紙包住沖水鍵再沖水。使用廁所後,務必洗手至少20秒。
- 第一次送孩子來時,請簽屬一份免責書。此份免責書有效期間為 2021 年 5 月,至 2021 年 12 月。
- 兒童與成人必須隨時著口罩。